

BIRO REMAJA MASJID
DARUL MAKMUR JEPAK

MENGENAL KEJAHATAN AGENDA YAHUDI ZIONIS

FORUM REMAJA
MASJID, 19 MEI 2021,
9:00 MALAM DI
GOOGLE MEET.

FOLLOW GROUP KAMI:
[HTTPS://CHAT.WHATSAPP.COM/HSJCDJWFLVSHOK4IV3WVZW](https://chat.whatsapp.com/HSJCDJWFLVSHOK4IV3WVZW)



MENGENAL KEJAHATAN AGENDA YAHUDI ZIONIS

ABSTRAK

Konflik Palestin-Israel sudah berlangsung selama puluhan tahun. Di sebalik konflik yang terjadi ini, sebahagian daripada kita belum mengenal musuh sebenar yang menjadi punca konflik tersebut iaitu Zionis. Siapakah Zionis? Apakah perancangan jahat mereka? Makalah ini akan mengupas serba sedikit mengenai kejahatan Yahudi Zionis dan muslihat mereka dalam penjajahan Tanah Palestin.

awangmohamadhaffis@gmail.com

Kajianintelektualislam.wordpress.com

I. SIAPAKAH ZIONIS?

Zionisme atau ideologi Zionis ialah satu gerakan politik perkauman Yahudi yang ekstrem. Perkataan Zionis adalah merujuk pada sebuah bukit yang dikenali dengan nama 'Zion' yang terletak di Bandar Al-Quds, Palestin. Orang-orang Yahudi percaya Nabi Sulaiman AS telah membina sebuah istana Baginda di atas Bukit Zion setelah baginda berpindah dari Hebron ke Baitulmuqaddis pada kurun ke-11 S.M. Oleh yang demikian, Zionisme menurut orang-orang Yahudi adalah simbolik kepada kerajaan bapa Nabi Sulaiman AS iaitu Nabi Daud AS. Justeru, pemilihan Zionis sebagai nama gerakan ini adalah bertujuan menyemarakkan semangat orang-orang Yahudi untuk kembali bangkit membina semula apa yang dikatakan Haikal Nabi Sulaiman AS yang kononnya pernah dibina di atas tapak Masjid Al-Aqsa.

Gerakan Zionis diinspirasikan penubuhannya oleh seorang Yahudi warga Austria, iaitu Theodore Hertzl. Beliau dianggap individu pertama yang menyeru kepada pemikiran Zionisme. Beliau adalah individu yang memainkan peranan penting dalam kehidupan golongan Yahudi zaman moden, yang mana beliau dianggap tokoh yang berjaya merealisasikan impian mereka. Idea-idea radikal Hertzl termuat dalam bukunya, *The Jewish State*. Lanjutan daripada itu, beliau telah menganjurkan perhimpunan pertama gerakan zionis bertarikh 29 hingga 31 Ogos 1897. Beliau berjaya menghimpunkan seluruh cendekiawan Yahudi bagi merangka satu himpunan protokol-protokol yang paling berbahaya kepada umat manusia yang kemudiannya dikenali dengan nama, *The Protocol of the Learned Eldest of Zion*.¹

Asas ideologi Gerakan Zionis adalah agama yang diadun bersama pemikiran sekular. Gerakan Zionis dianggap mewakili ideologi kebangsaan orang-orang Yahudi. Gerakan Zionis menganggap orang-orang Yahudi di seluruh dunia adalah warganegara Israel dan mereka berhak untuk kembali ke Israel pada bila-bila masa sahaja. Gerakan Zionis juga berperanan menjadi jambatan penghubung di antara orang-orang Yahudi yang tinggal di Israel dan mereka yang bermastautin di merata tempat di seluruh dunia

II. IDEOLOGI ZIONISME

Pelopor Zionis mengetengahkan ideologi mereka berdasarkan Taurat yang telah diselewengkan oleh pendeta-pendeta Yahudi iaitu:

¹ Mustafa Yusuf Al-Dawi. (Cet.1). (2008). *Al-irhab al-sahyuni aqidatu mujtama' wa tarikh al-dawlah*. Beirut: Dar Al-Hadi, 2008. Hal. 167- 168

1. Menetapkan bahawa seluruh orang Yahudi di dunia walau di mana sahaja mereka berada adalah dianggap warga negara Israel.
2. Mendakwa bangsa Yahudi adalah bangsa terpilih yang wajib untuk dipatuhi oleh kesemua bangsa lain.
3. Menyetujui penegasan yang dibuat oleh para pemimpin Zionis bahawa era penguasaan agama terhadap pemerintahan sudah berlalu, sebaliknya tiba masanya kebendaan menguasai pemerintahan.
4. Menganggap bahawa cara terbaik untuk menakluki dunia adalah dengan cara menegakkan sebuah kerajaan yang melaksanakan prinsip kekerasan dan kekejaman dalam pemerintahan mereka.
5. Meyakini bahawa orang-orang Yahudi adalah bangsa pilihan yang dikurniakan Allah SWT keistimewaan yang tidak terdapat pada bangsa-bangsa lain.
6. Menegaskan bahawa politik adalah sinonim dengan kebejatan (kerusakan) akhlak. Mereka menanamkan bahawa tipu helah, konspirasi dan sifat-sifat buruk yang lain adalah menjadi satu kemestian dalam berpolitik. Dalam masa yang sama mereka menganggap kejujuran dalam politik adalah manifestasi kebodohan dan kehinaan.
7. Menghalalkan apa sahaja cara yang akan digunakan bagi mencapai sesuatu matlamat. Oleh itu, golongan Zionis menghalalkan bahkan mewajibkan perlakuan rasuah, pengkhianatan dan tipu daya demi mencapai cita-cita mereka.²

III. MATLAMAT UTAMA GERAKAN ZIONIS

Matlamat Zionis yang paling utama adalah mewujudkan sebuah negara khusus untuk didiami oleh orang-orang Yahudi. Gerakan Zionis juga berusaha memastikan penghijrahan keseluruhan orang-orang Yahudi dari seluruh pelusuk dunia ke Israel. Bagi mencapai matlamat ini, mereka berusaha mempengaruhi tokoh-tokoh dunia yang berpengaruh untuk menyokong usaha penjajahan mereka ke atas bumi Palestin. Modus operandi mereka adalah dengan cara mewujudkan pelobi-pelobi di seluruh dunia yang bekerja untuk kepentingan Yahudi dan negara Israel. Pelobipelobi ini tidak hanya terdiri daripada orang-orang Yahudi, tetapi juga dalam kalangan bukan Yahudi.³ Dr. Mustafa Yusof Ad-Dawi menggariskan empat matlamat utama Gerakan Zionis:

² Mani' bin Hammad. (1989). *Al-mawsu'ah al-muyassarrah fi aladyan wa al-mazahib wa al-ahzab al-mu'asirah*. Dar Al-Nadwah AlAlamiyyah. Hal. 520-521

³ Mustafa Yusof Al-Dawi, Dr. *Ibid.* hal. 168

1. Menegakkan negara Yahudi yang mempunyai identiti Yahudi sepenuhnya
Bagi mencapai matlamat ini, tindakan pertama yang seharusnya dilakukan ialah menghalau penduduk Palestin dan merampas tanah-tanah mereka. Pemimpin-pemimpin Zionis juga telah berusaha mewujudkan hubungan yang baik dengan negara-negara kuasa besar dunia bagi memastikan matlamat mereka tercapai. Hasilnya, negara-negara diseluruh dunia memberikan kemudahan, bahkan galakkan kepada orang-orang Yahudi seluruh dunia untuk berhijrah ke Palestin.
2. Memastikan keamanan dan keselamatan golongan Yahudi di Palestin
Keamanan yang dimaksudkan bukan perdamaian dengan rakyat Palestin, tetapi merujuk kepada keamanan dan keselamatan untuk orang-orang Yahudi di Israel. Ini bagi memastikan orang-orang Yahudi seluruh dunia tidak akan teragak-agak untuk berhijrah ke wilayah Israel. Bagi merealisasikan perkara ini, gerakan Zionis sanggup melakukan apa sahaja termasuklah membina tembok pemisah besar yang menyebabkan tanah-tanah dan kebun milik orang-orang Palestin dimusnahkan begitu sahaja. Mereka juga telah menceroboh tanah milik rakyat Palestin dan membina penempatan yang dikawal rapi oleh tentera-tentera Zionis. Pada masa yang sama, undang-undang negara memberikan kebebasan kepada tentera Yahudi untuk bertindak kejam terhadap sesiapa sahaja yang dianggap mengancam keselamatan mereka.
3. Meluaskan sempadan geografi
Cita-cita pemimpin Zionis tidak terbatas dengan menguasai bumi Palestin semata-mata. Sebaliknya, Palestin hanyalah sebagai langkah permulaan mereka untuk membina negara Zionis. Sempadan negara Zionis tidak dapat ditentukan dengan had yang tertentu, sebaliknya mereka berusaha menjajah seluas mungkin. Ini adalah kerana menurut prinsip Taurat dan Talmud, orang-orang Yahudi mesti menguasai segenap inci muka bumi. Tuhan mereka menyeru orang-orang Yahudi supaya membersihkan muka bumi daripada bangsa-bangsa lain, hatta kanak-kanak bukan Yahudi. Perkara inilah yang telah ditegaskan oleh Perdana Menteri Israel yang pertama iaitu David ben Gurion dengan katanya: “Sempadan negara Israel adalah apa yang mampu dicapai dalam peperangan, sesungguhnya apa yang telah ditetapkan oleh tuhan adalah lebih baik demi untuk menjamin keberlangsungan Israel.” Perkara ini dibuktikan dengan undang-undang negara Israel, di mana negara ini antara

negara yang tidak mengisytiharkan sempadan negaranya secara konsisten. Perbincangan berkaitan sempadan negara diwarnai dengan pelbagai helah. Kadang kala Zionis berhujah dengan sempadan politik, sempadan keamanan, sempadan sejarah, sempadan yang ditetapkan dalam kitab Taurat dan lain-lain. Bagi mencapai matlamat perluasan kuasa ini, rejim Zionis sanggup melakukan pembunuhan kejam dengan bantuan pelbagai peralatan yang canggih, bahkan senjata-senjata yang diharamkan penggunaannya oleh masyarakat dunia.

4. Menguatkan ketenteraan dan ekonomi

Rejim Zionis menyedari kedudukan mereka dikelilingi oleh masyarakat Arab dan orang-orang Islam. Oleh itu, adalah sangat penting bagi mereka memiliki kekuatan persenjataan yang canggih bagi menjaga keselamatan orang-orang Yahudi daripada ancaman negara-negara jiran. Kepentingan persenjataan dan ketenteraan yang kuat bagi orang Yahudi mendorong Theodore Hertzl sejak awal lagi meniupkan semangat kepada bangsa Yahudi bagi menjadikan mereka bangsa yang kuat serta dari bangsa yang ditindas kepada bangsa yang menindas orang lain. Oleh yang demikian, ketika awal penjajahan rejim Zionis ke bumi Palestin, perkara pertama yang dilakukan adalah membentuk kekuatan ketenteraan yang kejam dan ganas. Selain mewajibkan latihan ketenteraan kepada seluruh orang-orang Yahudi yang menetap di Israel, mereka juga sentiasa berusaha meningkatkan kekuatan ketenteraan dengan cara memiliki senjata-senjata yang paling canggih.⁴

IV. APAKAH SEMUA YAHUDI ITU ZIONIS?

Sebahagian pengkaji membezakan antara Zionis dan Yahudi. Mereka mendakwa tidak semua Yahudi berfahaman Zionis dan menyokong penubuhan negara Zionis di Palestin. Pandangan ini disokong oleh fakta penentangan sebahagian Rabbi Yahudi terhadap kekejaman tentera Zionis membunuh rakyat Palestin. Misalnya, gerakan keagamaan Yahudi dikenali dengan Neturei Karta yang berpusat di Amerika Syarikat sangat tegas menentang penjajahan Zionis di Palestin.⁵ Walau bagaimanapun, perlu diingat bahawa penentangan mereka adalah juga atas faktor agama, bukan faktor kemanusiaan semata-mata. Mereka beranggapan kepulangan Yahudi ke Palestin tidak harus melalui jalan politik sebagaimana yang sedang dilakukan oleh Gerakan Zionis, sebaliknya adalah

⁴ Ibid. hal. 230-248

⁵ Nasir Muhammad Al-Zaml. (2006). Al-saohayinah al-judud muhimmatun lam tantahi. (t.t). Hal. 105-106

melalui proses ajaib yang didahului oleh kemunculan penyelamat yang diutuskan oleh tuhan kepada mereka. Walaupun terdapat fakta yang cuba membezakan antara Yahudi dengan Zionis kita tetap harus berhati-hati terhadap tipu daya mereka sebagaimana yang telah diceritakan di dalam Al-Qur'an.

V. Penutup

Al-Qur'an telah merakamkan secara terperinci sifat dan tabiat orang-orang Yahudi kepada umat Islam sebagai panduan untuk mereka menghadapi tipu helah golongan tersebut sepanjang zaman. Umat Islam seharusnya menginsafi kelicikan orang-orang Yahudi menyembunyikan identiti mereka di sebalik pertubuhan-pertubuhan kebajikan bertujuan mengelirukan umat Islam dan menagih simpati masyarakat dunia.

Justeru, adalah sangat wajar umat Islam berwaspada terhadap segala muslihat Gerakan Yahudi yang tampil dengan wajah lunak di sebalik pertubuhan yang berselindung di atas nama kebajikan. Hakikatnya selagi mana mereka berpegang kepada Taurat yang diselewengkan, selagi itulah kejahatan akan terus subur dalam jiwa mereka.

DAFTAR PUSTAKA

1. Mustafa Yusuf Al-Dawi. (Cet.1). (2008). Al-irhab al-sahyuni aqidatu mujtama' wa tarikh al-dawlah. Beirut: Dar Al-Hadi, 2008
2. Mani' bin Hammad. (1989). Al-mawsu'ah al-muyassarrah fi aladyan wa al-mazahib wa al-ahzab al-mu'asirah. Dar Al-Nadwah AlAlamiyyah.
3. Nasir Muhammad Al-Zaml. (2006). Al-saohayinah al-judud muhimmatun lam tantahi. (t.t).